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Protokół

z posiedzenia Zarządu Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek

3_22 z dnia 24-03-2022

Porządek obrad.

l. Otwarcie obrad.

1. Ustalenie kworum

Il. Przyjęcie porządku obrad.

1. Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

III. Omówienie uchwały . Realizacja zadań społecznych Aktywnie na Grabiszynku, Sportowy

Grabiszynek , Artystycznie na Grabiszynku wraz z załącznikami obejmującymiaktualizacje zdań.

Głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały

llla. Fundusz Osiedlowy — omówienie następujących zagadnień

- zmiana pierwotnego terminu - harmonogram przeprowadzenia Funduszu Osiedlowego

- treść i forma plakatu na temat FO do zamieszczenia na www,fb i w gablotach osiedlowych

- treść ankiety wraz z propozycjami inwestycji

- ustalenie grafiku/ dyżurów radnych /przyjmowania ankiet papierowych w siedzibie RO

IV. Omówienie planowanych zadań społecznych Fundusz Czasu Wolnego /propozycje

inicjatyw cyklicznych / i Senioralny Fundusz Wyjazdowy.

V. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad

- głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu.

Przyjecie uchwały nr 3_22 w sprawie przyjęcia protokołu nr 2_22

VI. Zapytania i wolne wnioski

VII. Zamknięcie obrad. Wyznaczenie terminu kolejnego posiedzenia

Na posiedzeniu odniesiono się do porządku obrad

Ad I.

Posiedzenie otworzyła Janina Pławnicka- przewodnicząca Zarządu Osiedla, stwierdziła

kworum. W posiedzeniu wzięło udział wszystkich 5 członków Zarządu, zgodnie z listą obec-

ności.

Ad II.

Jednogłośnym głosowaniem przyjęto porządek obrad posiedzenia zarządu z dnia 24 marca

2022 roku.



AdIII.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Janina Pławnicka omówiła projekt uchwały dotyczącej

aktualizacji zadań społecznych w roku 2022.Aktualizacja dotyczy kwot przyznanych na

wykonanie zadań

Jednomyślnym głosowaniem przyjęto projekt uchwały obejmującej aktualizację zadań

społecznych w roku 2022- Aktywnie na Grabiszynku, Sportowy Grabiszynek, Artystycznie

na Grabiszynku wraz z załącznikami

AdIlla.

Janina Pławnicka omówiła zagadnienia związane z Funduszem Osiedlowym.

Zostały zmienione pierwotnie ustalone terminy.Do 15 kwietnia 2022 roku zostanie

umieszczona w gablotach oraz stronach internetowych informacja na tematFO.

Od 1 maja przez miesiąc prowadzone będą konsultacje, co będzie wiązało się z dyżurami

radnych. Dyżury radnych odbywać będą się w zespołach dwu osobowych w każdy poniedzi-

ałek i czwartek od godziny 18-19 w siedzibie Rady, zgodnie z grafikiem.

Została przedstawiona propozycja treści ankiety.

Tematy związane z FO poruszone na poprzednim zebraniu ZO

- Ojce Beyzyma wyniesione przejścia

- Temat CAL/budynek po ZZM -rozmowaz dyrekcją/ wstępna akceptacja

- Aneta Jaszczyńska sprawdziła koszty związane z ewentualnym projektem i remontem

budynku po ZZM; koszt projektu to 60 000-80 000, koszt remontu to około 1 500 000.

Ad IV.

Janina Pławnicka przedstawiła planowane zadania społeczne- możliwość wystąpienia o

dodatkowe pieniądze w ramach Senioralnego Funduszu Wyjazdowego (kwota 5 000zł)

oraz Funduszu Czasu Wolnego - bierzemy pod uwagę środki na zajęcia cykliczne - np.

nasadzenia, kino plenerowe ( kwota 10 000zł)

Prośba o pomysły na zajęcia cykliczne, które można sfinansować w ramach Funduszu Cza-

su Wolnego.

Ad Vv.

Uchwałą nr 3_22 przyjęto protokół nr 2_22

Głosowanie jednomyślne

Ad VI.

1. Janina Pławnicka przedstawiła odpowiedź na pismo Komisji Infrastruktury odnośnie or-

ganizacji ruchu na ulicach Rusznikarskiej/Wichrowej/Racławickiej.

2. 9 kwietnia 2022 roku w DK "Bakara” odbędzie się event charytatywny( koncert i kier-

masz) na rzecz Ukrainy, organizowany przez Harcerzy i DK "Bakara".Prośba o pomoc.

3. Janina Pławnicka wystosowała prośbę o zaakceptowanie wydatków na 2 żagle reklamu-

jące RO mieszczące się w pomieszczeniu na podstawie metalowej.Zarząd zaakceptował

wydatek.



 

4. Arkadiusz Młynarczyk zwrócił uwagę na potrzebę obecności przy odbiorze inwestycji na

ul.Racławickiej ( element/etap budowy Promenady Krzyckiej) i zasadność sygnalizacji

dla pieszych przy ulicy dojazdowej(ślepej) do działek.

Ad VII.

Termin kolejnego posiedzenia wyznaczono na 7 kwietnia 2022 roku na godzinę 19.15 w

siedzibie Rady. Na tym posiedzenie zamknięto. (

Posiedzenie prowadziła
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